



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 13

17 April 2024

Dear Parents/Guardians,

Second Term Test Report and Second Meeting with Parents

Please be informed of the following matters:

1. Second Term Test Report

The photocopy of the second term test report will be issued to students on Friday, 26 April 2024 for parent's signature. The report sheet will show your child's/ward's score in each subject and will give you an indication of his/her academic performance and progress. You are encouraged to discuss the results with your child/ward and encourage him/her to prepare for the coming yearly examination. If you have any queries about the term test results, please contact the class teacher of your child/ward.

2. Second Meeting with Parents

The Second Meeting with Parents will be jointly hosted by the school and the PTA. During the meeting, parents will be able to find out more about our school. The details of the meeting are as follows:

Date: 26 April 2024 (Friday)

Time: 4:30 pm - 5:30 pm

Venue: Room 109 (1st floor)

Programme:

1. Welcome Speech
2. A talk on "Positive Parenting Skills"
3. After school tutorials
4. Promotion criteria
5. School developments (2024-2025)
6. Q & A Session



<https://forms.gle/Ry76vCZn3BpoZazx5>

As a parent/guardian of the school, you are cordially invited to attend this meeting. Please scan the QR code to fill in the Google Form by Monday 22 April 2024.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二三至二零二四年度

第十三號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2024年4月17日

1. 派發下學期測驗成績表

下學期測驗成績表副本將於2024年4月26日(星期五)派發給家長簽名，家長可透過成績表得知子女於各科的學習表現。家長可藉此勉勵子女勤奮向學，準備學年考試。如有任何查詢，請直接與班主任聯絡。

2. 第二次「校長與家長交流會」

為了讓家長更能了解本校，本校與家長教師會合辦「校長與家長交流會」。第二次交流會詳情如下：

日期：2024年4月26日（星期五）

時間：下午四時半至五時半

地點：109室（一樓）

程序：

1. 歡迎辭
2. 講座：正向管教技巧
3. 課後補習班
4. 升班準則
5. 學校發展(2024-25)
6. 答問環節



誠邀各位家長/監護人參加這次交流會。請掃描二維碼填妥回條，截止日期為2024年4月22日(星期一)。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。